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dosavadní správcovské organizace, 
k 31.12.2009. Důvod je zřejmý: po re-
alizovaném prodeji 20 bytových domů 
klesá rozsah obhospodařovaných 
nemovitostí, kterých bude 26 s celkem 
321 byty. Nižší počet bytů pak přine-
se snížení agendy (administrativy) 
i počtu zaměstnanců a nezbytnou 
reorganizaci.
   Mají se nájemníci tímto zneklid-
ňovat? Vůbec nemusí, protože čin-
nosti převezme přímo Městská část 
Praha 16 a správa bytového fondu 
bude nadále zajištěna v nezměněném 
rozsahu a kvalitě pod odborem míst-
ního hospodářství ÚMČ. Kontaktním 
místem pak bude nadále adresa Sídliš-
tě 1075.     
   Souhrnné kompletní informace včet-
ně nových kontaktních spojení budou 
oznámeny nájemníkům písemnou 
formou v prosinci 2009 a rovněž na 
stránkách Novin Prahy 16.

Stejně jako v předchozích letech 
i příští rok bude upravena výše nájem-
ného v radotínských obecních bytech, 
nepůjde však o žádné dramatické 
skoky – u bytů bez snížené kvality jen 
o více než desetinu (o 11, resp. 14 %, 
pro byty bývalé I. kategorie z dnešních 
64,91 na 72,24 Kč/m2), u bytů se sníže-

nou kvalitou (dříve III. a IV. kategorie) 
o 15, resp. 19 %. Přitom cílové nájemné, 
které se bude platit od roku 2012 (u by-
tů bez snížené kvality 89,57 Kč/m2), je 
nejnižší v celém hlavním městě. Přesto 
ti, kteří by mohli mít problémy s jeho 
placením, mohou využít příspěvku na 
bydlení v rámci systému státní sociální 
podpory; v případě, že nebude stačit 
ani on, bude problém řešit individuál-
ně Rada MČ.
   Dobrou zprávou na konec je ale in-
formace, že v radotínských obecních 
domech se v příštích letech výrazně 
zvýší komfort bydlení. Již v minulých 
letech byly rekonstruovány zastaralé 
rozvody vody, odpadů a topení, pokra-
čují generální opravy elektroinstalací, 
střech a výtahů. 
   V následujících obdobích pak všech-
ny domy na Sídlišti čeká dlouho očeká-
vaná výměna oken. „Jde o největší in-
vestici do domů na Sídlišti dotovanou 
přímo z rozpočtu naší radnice. Podle 
prvních odhadů půjde o částku kolem 
8 - 10 milionů korun a všechna okna 
by měla být vyměněna do 2 let,“ upřes-
ňuje starosta Mgr. Karel Hanzlík. 
   Navíc první domy by měly mít nová 
okna ještě letos, pokud výběrové 
řízení proběhne bez odvolání jeho 
účastníků.

Novinky ve správě bytového fondu Nabídka sportovišť je zase bohatšíK Lázním a DUN u Zděře umožni-
lo v kombinaci s ulicí Na Rymáni 
bezpečně bruslit v klidné lokali-

tě. Nová dráha si našla už hodně 
vyznavačů mezi malými cyklisty 
a „inlajnisty“ a rozšířila možnosti 
rekreace a sportu v oblasti Říčních 
lázní, Rymáně a Zděře. 

Městská část Praha 16 ve spolu-
práci s další významnou firmou, 
Bögl a Krýsl, vybudovala na konci 
ulice Radkovské nové hřiště, jež na-
hradilo původní sportoviště na po-
zemku poblíž křižovatky ulic Živ-
cové a Radkovské, který byl vrácen 
majitelům na základě restituce. No-
vé sportoviště vzniklo na pozemku 

vykoupeném radotínskou radnicí 
od Lesů Steinských 
v sousedství pěší-
ho propojení mezi 
ulicemi Radkovská 
a Strážovská. 

Hřiště bylo zpro-
vozněno na začátku 
léta a umožňuje hrát 
v prostoru 22x12 
m e t r ů  v o l e j b a l , 
nohejba l a ma lou 
kopanou. Kultivací 
dříve nevzhledného 

p r o s t o r u  z a -
rostlého trním 
a akátím vzni-
kl sympatický 
p r o s t o r  p r o 
s p o r t o v á n í 
v této oblast i 
z a t í ž e n é  v ý -
stavbou úseku 
č. 514 Pražské-
ho okruhu. Na 
povrch hřiště 
b y l  p o u ž i t 
s t a r š í  u m ě l ý 

trávník, který věnoval Sokol Radotín 
po výměně povrchu na hřišti u so-
kolovny.
   Hochtief CZ v této oblasti dokončil 
i pěší propojení mezi Radkovskou 
a Strážovskou a otočky v navazují-
cích ulicích. Všechny stavby reali-
zované touto firmou byly součástí 
náhrad a dohody s MČ Praha 16 
za zvýšené používání radotínských 
komunikací při zavážení materiálu 
k portálu tunelu budovaného silnič-
ního okruhu.


